
Generalforsamlingen i Rude Vandværk 6. Marts 2025

Valg af dirigent : Tina valgt

Formanden aflægger beretning.

Bnbo er oppe på  +60.000 og alle 3 er afsluttet.

Ingvor spørger om man kan vælge netudbyder. Det kan man ikke.
Men Telia opfylder ikke det de har lovet, og derfor er der mange udfald på netforbindelsen 
til vandmålerne, hvilket giver forsinkelser i APPen
Forstærker af signalet er dyr at installere

Beretning godkendt af forsamlingen.

Christian oplæser regnskab.
Regnskab godkendt.

Budget for 2025 oplæses
Tina spørger om midler.
Christian siger at man sælger obligationer og skaber likvide midler.

Joan spørger om man kan hæve forbrugernes bidrag.
Formanden svarer at det er en balancegang fordi det skal gå i nul.
Vi tærer på formuen i øjeblikket, men snart må vi ikke have obligationer mere.

Budgettet godkendt.

Alle på valg genvalgt
Claus Bagge valgt som 2. Suppleant

Vdr. Kalkknuser : Anders vil kontakte leverandører af mulige løsninger hjemme hos 
forbrugerne, hvor der er stålrør, hvis der er min. 20 og gerne 30 interesserede,  Mellem 
1500 - 15.000 kan det koste det pr bruger. 

Sikring ifh til krise : kommunen regner med at vandværket skal være selvforsynende med 
el i 2030 (eller 35?). Enten solceller, eller lille vindmølle.
Batteriet plus solceller koster en halv til trekvart million. Mulighed for at søge fonde eller 
låne penge.

Eventuelt 
Formanden: vandmålere og lav temperatur. Ro på. Under minus 5 skal han tage affære.
Vi har brugt mange penge, så synliggørelse af stophaner på Niels Jensens vej blir udsat. 
En defekt stophane skal laves for ca 30.000 i år.

Honorarer i bestyrelsen bliver sat ned for at spare.

Dirigenten afslutter generalforsamlingen.


